
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 29. september 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 718
Hvor mange el-taxaer er der indregistreret i Danmark, jf. svar på SAU alm. del
– spørgsmål 496, og hvilket provenueffekt vil en el-afgiftsfritagelse for disse
taxaer have?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jesper Petersen (S).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jesper.Petersen@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lea Wermelin
formand

1/1

Skatteudvalget 2015-16
SAU Alm.del  Spørgsmål 718
Offentligt


